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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Αξιότιμους κ.κ.  

    1.Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 
    2.Υπουργό Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης  
    3.Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  
 

Θέμα: « Ανανέωση συμβάσεων εργαζομένων στις Κλειστές Ελεγχόμενες 
Δομές Κω και Λέρου» 

Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, 

Το μεταναστευτικό ζήτημα παραμένει μία από τις μεγαλύτερες προκλήσεις που 
αντιμετωπίζει η χώρα μας, με ιδιαίτερη ένταση στα νησιά του Νοτιοανατολικού 
Αιγαίου. Οι Κλειστές Ελεγχόμενες Δομές (ΚΕΔ) στην Κω και τη Λέρο αποτελούν 
δύο από τις βασικές δομές φιλοξενίας και διαχείρισης του μεταναστευτικού 
πληθυσμού στα Δωδεκάνησα, συμβάλλοντας καθοριστικά στην εύρυθμη 
λειτουργία του συστήματος υποδοχής και ασύλου. Μέχρι σήμερα, η διαχείριση 
του μεταναστευτικού έχει επιτευχθεί με αποτελεσματικότητα, χάρη σε μια σειρά 
από στοχευμένες πολιτικές και συντονισμένες ενέργειες που διασφαλίζουν την 
εύρυθμη λειτουργία των δομών  και την κοινωνική συνοχή. 

Στο πλαίσιο αυτό, οι εργαζόμενοι του κοινωφελούς προγράμματος 14/2022 του 
Υπουργείου Μετανάστευσης και Ασύλου, που απασχολούνται στις εν λόγω δομές, 
διαδραματίζουν κρίσιμο ρόλο στην καθημερινή λειτουργία τους. Εδώ και 22 μήνες 
καλύπτουν ανάγκες, αναλαμβάνοντας θέσεις ευθύνης και συμβάλλοντας 
ουσιαστικά στην ομαλή λειτουργία των δομών. Ωστόσο, οι συμβάσεις τους 
πρόκειται να λήξουν εκ νέου σε λίγες εβδομάδες, χωρίς να υπάρχει σαφής 
δέσμευση από την πολιτεία για την ανανέωσή τους. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4482

Ημερομ. Κατάθεσης:

3/4/2025



Λαμβάνοντας υπόψη ότι: 

1. Οι μεταναστευτικές ροές παρουσιάζουν αυξητική τάση, ιδιαίτερα ενόψει της 
θερινής περιόδου. 
2. Η αποχώρηση των εργαζομένων αυτών θα δημιουργήσει σοβαρές 
δυσλειτουργίες στις δομές, επηρεάζοντας την αποτελεσματική διαχείριση του 
μεταναστευτικού. 
3. Έχει ήδη κατατεθεί επίσημο αίτημα ανανέωσης των συμβάσεων, το οποίο 
φέρει την υπογραφή εργαζομένων από 32 δομές πανελλαδικά (αριθμός 
πρωτοκόλλου 54432/27.3.2025). 
Για τους λόγους αυτούς,  

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Αν προτίθενται τα συναρμόδια Υπουργεία  να ανανεώσουν τις συμβάσεις  των 
εργαζομένων στις ΚΕΔ Κω και Λέρου, ώστε να διασφαλιστεί η εύρυθμη 
λειτουργία των δομών; 

 2.Υπάρχει σχεδιασμός για τη μονιμότερη κάλυψη αυτών των θέσεων, 
λαμβάνοντας υπόψη τη διαρκή φύση των αναγκών που εξυπηρετούν;  

3.Σε περίπτωση μη ανανέωσης, με ποιον τρόπο προτίθεται η κυβέρνηση να 
καλύψει το κενό που θα δημιουργηθεί από την αποχώρηση των έμπειρων αυτών 
εργαζομένων; 

 

Ο Ερωτών βουλευτής 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ Α. ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ 

 

   

 




